
  
   

 

Zagreb, 4. studeni 2016.  
Ur. broj: 562/16. 

 

 

 

Vlada Republike Hrvatske 
n/r predsjednika g. Andreja Plenkovića 

 
 

PREDMET:  Analiza voznog parka 
- nabava novih vozila, traži se; 

 
 
 

Poštovani,  
 

u prilogu Vam dostavljamo dopis Ministarstva unutarnjih poslova broj 511-01-157-66613/2-
2016. od 21.  listopada 2016. godine (prilog 1.) u kojem nam je dostavljena analiza stanja voznog parka 
MUP-a kao odgovor na naš dopis broj 517/16. od 10.10.2016. godine (prilog 2.). 

 
U našem dopisu ukazali smo na izuzetno važnu problematiku nedostatka službenih policijskih 

vozila koja su na raspolaganju policijskim službenicima za obavljanje poslova, a osobito onima koji s tim 
vozilima obavljaju neposredne policijske poslove izravno na terenu. To se odnosi na vozila s policijskim 
oznakama kao i na civilna vozila koja se koriste za potrebe rada policije. Problem je tim veći jer s druge 
strane u okviru projekta pripreme ulaska Republike Hrvatske u Schengenski prostor za potrebe zaštite i 
nadzora državne granice nabavljene su veće količine novih vozila. Navedeno pohvaljujemo, no 
međutim iako su vozila za potrebe zaštite i nadzora državne granice u pravilu nabavljena iz sredstava 
EU za projekt Schengen, neosiguravanje vozila za potrebe ostalih službi policije stvara osjećaj 
nejednakosti među policijskim službenicima, tj. da se ne vodi jednako računa o svim policijskim 
službenicima. 

 
U prilogu Vam dostavljamo navedeni odgovor Ministarstva unutarnjih poslova broj 511-01-157-

66613/2-2016. od 21. listopada 2016. godine vezano za analizu stanja voznog parka iz kojeg je vidljivo 
da je MUP putem Uprave za razvoj, opremanje i potporu  pokrenuo nabavu novih osobnih vozila bez 
policijskih obilježja za 2015. godinu, a za koja navodi kako nedostaju, sukladno predviđenom povratu, 
478 vozila iz serije leasinga 2010. kojima je protekao rok petogodišnjeg najma u razdoblju od 04. 
prosinca 2015. do 4 veljače 2016. godine, no međutim do današnjeg dana Vlada Republike Hrvatske 
nije dala suglasnost za potpisivanje Ugovora o nabavi predmetnih vozila. Također ukazuju na činjenicu 
kako su službe Ministarstva pravovremeno, još u lipnju 2016. godine, pokrenule postupak nabave 726 
novih vozila s policijskim obilježjima putem operativnog leasinga u zamjenu za 726 policijskih vozila 
koja izlaze iz sustava Ministarstva u mjesecu ožujku 2017. godine, no međutim Državni ured za 
središnju javnu nabavu još uvijek nije objavio javni natječaj za ista vozila. 

 
Zbog praktičnih problema, jer je Vlada Republike Hrvatske više od tri mjeseca bila tehnička i 

nekoordinacije Ministarstva i državnih ureda, navedeni postupci nabave nisu dovršeni, te postoji 
mogućnost da će se stanje, nakon što se sljedeća količina vozila sukladno uvjetima iz operativnog 
leasinga vrati leasing kućama, još više pogoršati te će doći do još većih problema u radu policijskih 
službenika i nemogućnosti odrađivanja policijskih zadaća. 

 
 



  
   

 

 
 
Stoga ovim putem požurujemo da se žurno i bez odgađanja izvrši nabava potrebnih vozila, 

izdaju potrebne suglasnosti i odobrenja jer smatramo da je to u ovom trenutku prioritetno pitanje iz 
navedenih razloga nedostatka vozila i  isteka ugovora o leasingu, a osobito jer se radi o pitanjima javne 
sigurnosti. 
 

Molimo Vas da nas o poduzetom obavijestite pisanim putem u što kraćem roku. 
 

S poštovanjem, 
 
 

 

Prilog: Kao u tekstu 

 

O tome obavijest: 

- g. Zdravko Marić, ministar financija 
- g. Stjepan Lončarica, pomoćnik ministra unutarnjih poslova 
- gđa. Marina Pinjagić Telak, predstojnica Državnog  ureda za središnju javnu nabavu 

 

Predsjednik SPH 

Dubravko Jagić 


